

智能摄像机使用说明书
使用前请仔细阅读并妥善保管

1 安装方法

第一步 下载APP

扫描下方二维码,或安卓手机前往应用市场、应用宝,苹果手机AppStore搜索“看镜头”下载APP并安装

安卓版 iOS版

2 第二步 注册并登录账号

注意事项
手机注册,每日验证登录次数,超过二次,不再推送验证码,需隔天再注册

3 第三步 启动摄像机

初次使用摄像机,必须进行复位
(特别提醒,不复位无法安装成功)
摄像头通电
摄像头复位:“RESET”或“RESET”键(如下图所示)

每款机型不一样,对应复位位置不同,请以实物为准

注意:摄像机通电,等待大约30秒,长按复位键时以上对摄像头进行复位,听到“嘀”或“复位成功”提示音后,等待30秒,摄像头会转动,并发出嘟嘟声

4 第四步 连接WiFi

为确保WiFi信号良好,请选择离路由器近无线路由
确保手机连接上安装地方的WiFi网络

- 打开手机“看镜头”APP的“+”号
- 扫描机身二维码或选择“热点添加”
- 摄像机通电,并确保定位成功(长按复位键10秒以上,会发出嘟嘟声)

- 手机设置WiFi列表上安装地方的WiFi,选择WiFi,输入密码
- 去连接GW热点

选择安装地方的WiFi
密码输入正确后中文

密码不能有特殊符号
(一定要输入正确大小写)

手机设置WiFi列表
手机连接上安装地方的WiFi

点击去连接GW热点
(部分手机需要长按10秒)

- 选择GW热点的热点(摄像机复位成功后,会出现GW热点,摄像机通电)
- 去连接GW热点
- 连接上GW热点(页面上一步,回到看镜头软件,会自动到下一步)

- 连接中,请保持“连接”自动配网中,等待“设备已上线”会自动连接
- 连接上GW热点(页面上一步,回到看镜头软件,会自动到下一步)
- 连接上GW热点(页面上一步,回到看镜头软件,会自动到下一步)

请查看“设备已上线”
“设备已上线”后,摄像头会自动连接

界面功能

- 进入设置
- 调整画质
- 全屏模式
- 云台操控
- 截屏到软件相册
- 录屏保存
- 语音对讲
- 声音开关
- 更多

录像回放

- 设置-录像设置-全天录像-录像开关打开
- 第一次使用,建议格式化TF卡再使用(录像开关关闭后可以格式化)
- 设置好,半小时后查看回放-本回放

报警设置

- “不报警”点击切换“警戒中”
- 设置-报警类型-移动侦测打开
- 设置-报警方式-接收报警,蜂鸣声,白光灯报警情况开启(手机定位服务及设置里软件权限需全部打开)

分享设备

- 邀请好友下载并安装“看镜头”APP,注册并登录
- 设备主人点击设备分享按钮,选择分享方式
- 配置访客权限,按照APP提示操作完成

(由于摄像机型号不同,对应部分功能会有差异)

录像回放

注意:录像设置界面打开无画面,建议摄像机断电10分钟,内存卡拔插一下

报警设置

注意:报警设置界面打开无画面,建议摄像机断电10分钟,内存卡拔插一下

分享设备

账号分享
邀请好友下载并安装“看镜头”APP,注册并登录

设备主人点击设备分享按钮,选择分享方式

配置访客权限,按照APP提示操作完成

连接wifi不成功的原因

- WiFi信号为5G频段(部分5G频段除外)
如果为5G频段,需要切换为2.4G频段,具体方法可百度搜索“如何切换5G频段或2.4G”,同时切换成功需重启路由器连接。(因双频路由器需切换WiFi为2.4G频段)
- WiFi名称有汉字或特殊符号
修改为字母数字方式,具体可百度搜索“如何修改WiFi名称密码”,修改后请重启路由器再重新连接。
- WiFi设置为隐藏
隐藏会导致监控系统找不到信号,请取消WiFi隐藏设置后,重启路由器。
- WiFi没有设置密码
设置密码后重启路由器即可连接上。
- 使用的是光纤猫
光纤猫目前无法连接(偶尔连上,但也会断线,再连就不上)可以加个路由被连接解决此问题。

单机模式

(安装地方没有网,在摄像机旁边10米内连接热点查看回放)

- 摄像头通电,并复位
- 打开手机WiFi列表,连上GW热点的热点
- 返回看镜头APP,即可切换到单机模式(单机本地看,手机离开摄像头不能远程看)

网线连接

- 摄像头通电,先复位
- 复位成功后,从路由器接网线到摄像头
- 选择有线连接,密码123
(网线距离最好不要超过40米)

说明书仅供参考,如有疑问,请联系在线客服,最终解释权归我司所有!

温馨提示

线上(电商平台)购买客户
请您千万不要不给好评,有任何问题请联系我们
如果您对产品质量不满意退货时
在订单上申请退货原因请填写以下操作
退款原因请选择
7天无理由退货/不想要了/运费险 这三项
来自运费将由我们承担
请勿选择其它退款原因,其他原因退款需人工审核,
而本店检测与核实,从而延长您的退款时间,感谢理解体谅!

User Manual of Smart Camera
Please read the product carefully and keep it properly before use

1 Installation method

Step 1: Download APP

Scan the QR code below, or go to the application market and App Store on Android phones, Apple's App Store searches for "interesting" apps, downloads them, and installs them

Android iOS

2 Step 2: Register and log in to the account

Matters needing attention
For mobile phone registration, the verification code is limited once a day. If you receive the code, the verification code will not be pushed any more. No need to register again the next day.

3 Step 3 Start the camera

The camera must be reset when it is used for the first time
(Special reminder, the installation cannot be successful without resetting)
Camera power on
Camera reset hole: "RESET" or "RESET" key (as shown as follows)

Each model is different, and the corresponding reset position is different. The specific object shall prevail

Note: When the camera is powered on, wait for about 30 seconds, and press and hold the reset button for more than 30 seconds to short reset the image head and wait after hearing the prompt tone of "OK" or "Reset successful". If 30 seconds, the camera will rotate and give out a dub's sound

4 Step 4 Connect WiFi

To ensure good WiFi signal, please place the camera next to the wireless router
Make sure your phone is connected to the WiFi network where it is installed

- Open the "interesting" APP and click the "+" sign
- Scan the QR code of the package or select "Add hotspot"
- Power on the camera, and ensure that the reset is successful (during the reset key for more than 30 seconds, a dub's sound will be emitted)

- Connect the mobile phone to the WiFi of the installation place, select WiFi, and enter the password
- To connect the GW hotspot

Select the WiFi of the installation place or select "Add hotspot"

Password cannot have special symbols
(Must be entered correctly in uppercase and lowercase)

Mobile phone settings WiFi list
Connect the WiFi of the installation place list

- Select the GW hotspot starting with "GW" (After the camera is reset successfully, the camera's user "GW" hot spot will appear)
- Connect to the GW hotspot (go back to the previous step, go back to the "interesting" APP, and automatically go to the next step)

- When the prompt tone "Connecting, please wait" is heard, the camera is in the automatic distribution network
The prompt tone "The device is online" indicates that the connection to the network is successful
- Select a name, or edit it yourself, and click "Confirm to view my device"

请查看“设备已上线”
“设备已上线”后,摄像头会自动连接

Function introduction

- Enter Settings
- Adjust picture quality
- Full screen mode
- PTZ control
- Screenshot saved to album
- Video recording and saving
- Voip Intercom
- Sound switch
- more

Replay Theater

- Settings-Recording settings: All day recording-Recording switch on
- It is recommended to format the TF card before using for the first time (Format only when the video recording switch is turned off)
- After setting, check the playback is half an hour

Alarm settings

- Click "No Alarm" to switch to "No Alarm"
- Setup-Alarm Type- Motion Detection On
- Setting- alarm mode- working alarm, buzz, and white light can be turned on according to the situation (When there are permissions to enable buzzer and settings need to be enabled)

Sharing devices

- Invite friends to download and install the "Watch" APP, register and login
- The device owner can click the device sharing button to select the sharing method
- Configure visitor permissions and follow the APP prompts

(Due to different camera models, some models do not have some functions)

Replay Theater

Note: If there is no video playback, it is recommended that the camera be powered off for 10 minutes. Insert the memory card into the camera

Alarm settings

Note: Alarm settings interface opening no picture, suggest camera power off 10 minutes, insert memory card

Sharing devices

Can be shared directly to other mobile phones for viewing
No need to add again

Account sharing
Invite friends to download and install the "Watch" APP, register and login

Device owner can click device sharing button to select sharing method

Configure visitor permissions and follow the APP prompts

Reasons for unsuccessful wifi connection

- WiFi signal is in 5G band (except for some 5G models)
If it is in the 5G band, it needs to switch to 2.4G band. The specific method can be searched for "How to switch 5G to 2.4G". At the same time, after the switch is successful, restart the router and connect to the router.
(For example, dual-band routers need to switch WiFi to 2.4G band)
- WiFi name has Chinese characters and password has special symbols
Change to letters and numbers, you can search "How to modify WiFi name password" or router modification, please restart the router and reconnect.
- WiFi set to hidden
Hiding will cause the monitor to fail to search for signals. Please contact the WiFi help setting and turn on the router.
- No password is set for WiFi
After setting the password, restart the router to connect.
- Optical fiber router is used
The optical fiber router cannot be connected at present. (Occasionally connected, but also offline, and cannot be connected again). You can add a router connected to the fiber router.

Standalone mode

(There is no network in the installation place, and you can use the stand alone mode to view the monitoring within 30 meters around the camera)

- The camera is powered on and reset
- Open the mobile phone WiFi list and connect to the hotspot at the beginning of GW
- Return to the Watchhead APP to switch to the stand-alone mode (The stand-alone mode can only be viewed locally, and the camera cannot be viewed remotely without WiFi)

Network cable connection

- The camera is powered on and reset first
- After successful reset, connect the network cable from the router to the camera.
- Select wired connection, password 123
(The distance between network cables should not exceed 40m)

The manual is only for reference. If you have any questions, please contact our customer service, and our company reserves the right of final interpretation!

Reminder

Online (e-commerce platform) purchasing customers
Please do not give bad comments.
Please contact us if you have any questions
If you are not satisfied with the product and need to return it
Please apply for the return reason on the order according to the following operations
Please select the refund reason
7 days return without reason/don't want it/return freight
Round trip freight will be borne by us
Please do not choose other reasons for refunding.
Refunds for other reasons need to be reviewed manually.
Send it back to our store for inspection and verification,
so as to extend your refund time.
Thank you for your understanding!